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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Четирите работодателски организации, членове на АОБР, провеждат поредица от срещи-дискусии с партии и
коалиции Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) и коалиция ГЕРБ-СДС,
представена от Томислав Дончев, Делян Добрев, Красимир Вълчев, Деница Сачева, Лъчезар Борисов и
Александър Иванов, обсъдиха икономическите си приоритети. Срещата е част от поредицата дискусии, които
пред... 

Григор Димитров - главен директор "Защита на работодателските интереси" в Българската стопанска камара
(БСК), е новият член на Надзорния съвет на НЗОК от квотата на работодателите. Той влиза в съвета на мястото на
Боян Бойчев от Асоциацията на индустриалния капитал (АИКБ) след ротация, съобщиха от Камарата. Проф.
Димитров многократно е бил член на Надзора на Касата като представител на БСК. От 200... 

Президентът Румен Радев и държавният глава на Румъния Клаус Йоханис отдадоха почит пред Паметника на
Незнайния воин в София. Румънският президент е на официално посещение в страната ни по покана на Румен
Радев. Българският държавен глава посрещна Йоханис с официална церемония на пл. "Св. Ал. Невски" Румен
Радев. Знамето на Румъния е издигнато пред сградата на президентството заради посещението на ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и Търговско-промишлената палата (ТПП) на пакистанския град
Сиалкот проведоха онлайн среща с цел координиране на съвместно сътрудничество за насърчаване на
двустранните икономически отношения. Събитието бе организирано в партньорство с Посолството на България в
Пакистан. В него взеха участие посланиците на двете страни, както и представители на бизнес... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Заглавие: Сходство в приоритетите на АОБР и коалиция ГЕРБ-СДС
Дата: 15.03.2023 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Нов член в Надзорния съвет на НЗОК
Дата: 15.03.2023 13:07
Медия: Economynews

Заглавие: Радев и Йоханис се поклониха пред Паметника на Незнайния войн
Дата: 15.03.2023 12:54
Медия: Новините под лупа

Заглавие: България и Пакистан разширяват бизнес сътрудничеството си
Дата: 14.03.2023 19:12
Медия: Банкеръ

https://www.bcci.bg/news/19405
http://www.economynews.bg/%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%87%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%B2-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B7%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B7%D0%BE%D0%BA-news107387.html
https://lupa.bg/news/radev-i-yohanis-se-pokloniha-pred-pametnika-na-neznainiya-voin_225977news.html
https://banker.bg/%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/read/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%88%D0%B8%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD/


В края на февруари от Министерството на иновациите и растежа (МИР) съобщиха, че България се стреми да е сред
първите 20 държави в света с работеща водородна долина. В началото на март еврокомисар Мария Габриел
представи 4 примера от държави членки на ЕС за успешно създаване на водородни долини в Европа, като един от
тях е водородната долина в Стара Загора. Развитието и прилагането на въглеродните ... 

Balkan eCommerce Summit събира лектори от всички балкански държави, както и гости от цяла Европа, за да
очертаят тенденциите в онлайн бизнеса, които всеки електронен търговец да приложи в България и съседните
страни Даниел Биран, ръководител на екипа за бизнес развитие за глобални пазари на eBay, ще открие
лекционната част на Balkan eCommerce Summit – иновативно събитие в областта на електронна тъ... 

Еспериментална, изследователска лаборатория по невротехнологии ще бъде създадена в Института по
информационни и комуникационни технологии (ИИКТ) на Българската академия на науките (БАН), която ще е по
финансирания от програмата "Хоризонт Европа" проект "VIBraTE". Това каза доц. Димитър Проданов, който изнесе
днес академична лекция на тема "Перспективи на невротехнологиите" в Големия салон на БАН. ... 

Хората смятат, че всички, които имат някакъв бизнес са собственици, а не служители. От правна гледна точка са
прави. Погледнато от друг аспект обаче, дори и да сте предприемач, с 200 души екип, вие по-скоро сте служител, а
не собственик. Защо тази тема е важна? Едно от предимствата да си собственик на бизнес е свободата, която ти
дава. Да работиш когато искаш и колкото искаш. Това не означава, че ... 

Поколението Z превзема пазарa на труда и вече диктува свои собствени правила. Младите служители са наясно с
материалната хегемония в корпоративния свят и затова целта им е да натрупат бързи пари, независимо какво ще
им струва това. Все повече работници от най-новото поколение имат допълнителна заетост и нямат нищо против
страничните проекти, разказва в материал по темата BBC. 22-годишната Шола Уе... 

Българският еврокомисар Мария Габриел организира конференция, посветена на създадения от нея "Европейски
облак за културно наследство". В събитието се включиха евродепутатът и координатор в Комисията по
промишленост, научни изследвания и енергетика в Европейския парламент Кристиан Елер и културни дейци от
цяла Европа. "Днес секторът на културното наследство е изправен пред множество предизвикателс... 

Заглавие: Какво представлява водородната долина в Стара Загора?
Дата: 14.03.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: За първи път на Балканите едно събитие представя електронната търговия на бъдещето
Дата: 14.03.2023 19:13
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: Изследователска лаборатория по невротехнологии ще бъде създадена в Института по
информационни и комуникационни технологии на БАН
Дата: 15.03.2023 13:17
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Собственик на бизнес ли съм или служител?
Дата: 15.03.2023 10:32
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Те трупат пари: Поколението Z създава нови правила за работа
Дата: 15.03.2023 09:04
Медия: Profit

Заглавие: Мария Габриел: "Европейският облак за културно наследство" цели опазване на културното
богатство в цифровата ера
Дата: 15.03.2023 13:42
Медия: Вестник Строител

https://www.chambersz.com/kakvo-predstavlyava-vodorodnata-dolina-v-stara-zagora-48234
https://pixelmedia.bg/%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5/
https://www.bta.bg/bg/news/lik/424010-izsledovatelska-laboratoriya-po-nevrotehnologii-shte-bade-sazdadena-v-instituta-
https://forbesbulgaria.com/2023/03/15/%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%BC-%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82/
https://profit.bg/kompanii/te-trupat-pari-pokolenieto-z-sazdava-novi-pravila-za-rabota/
https://vestnikstroitel.bg/news/294901_%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%BA-%D0%B7%D0%B0


Инициативата "Нестле за Живей Активно" взима първо място в категория "Инвеститор в обществото", а програмата
"Нестле за Живей Активно" печели третото място за "Инвеститор в знанието" В юбилейното двадесето издание на
Годишните награди за отговорен бизнес на Българския форум за бизнес лидерите, националната инициатива
"Нестле за Живей Активно" е отличена на престижната първа позиция в категорията "... 

Окръжна прокуратура–Пазарджик привлече като обвиняеми А.Е., на 43 г., Е.Е., на 41 г., 42-годишната Л.А., 40-
годишната А.Л., М.Г., на 33 г., и А.Д., на 63 г., за участие в организирана престъпна група, създадена с користна цел
и да върши престъпления против интелектуалната собственост и пране на пари – престъпление по чл. 321 от
Наказателния кодекс. На 14 март 2023 г. на територията на област София... 

"Бизнесът, който прилага природосъобразни технологии, използва по-малко природни ресурси и енергия и
минимизира отпадъците и емисиите в околната среда, на практика печели от това, защото спестява нарастващите
разходи за третиране на отпадъците и високите цени на първичните природни ресурси". Това каза зам.-
министърът на околната среда и водите Ренета Колева вчера вечерта при връчването на годишнит... 

Най-големият енергиен концерн в Германия Е.ОН (Е.ОN) представи днес отчетa си за 2022 година, съобщава
специализираният сайт finanzen.net.Базираната в Есен компания публикува първи данни за печалбите си в
началото на февруари, според които компанията се е представила по-добре от очакваното през 2022 г.
благодарение на по-високите приходи от неосновни бизнес дейности. Компанията, обяви, че печалбат... 

Днес беше дадено началото на един исторически по-скоро, инвеститорски щурм на територията на Бургас. Става
дума за завод с инвеститор от клас А в лицето на българина Антон Стефов- предводител на бранда IAG. В него ще
се произвеждат бронирани машини в областта на армията и всичко що е свързано с отбранителната индустрия.
Тук идва и чисто родолюбивия момент за по-тясно сътрудничество с родните въор... 

снимка Булфото Гражданите в ЕС ще могат да сключват договори за фиксирани цени на тока. Освен това те ще
могат да имат по няколко или комбинирани договори. Благодарение на по-големия избор, ползвателите ще имат
възможност за защита чрез дългосрочно гарантирани цени да се защитят от внезапните ценови шокове.Тези
промени се съдържат в предложената от Европейската комисия промяна на структурата на па... 

Заглавие: Нестле България е отличена с две награди в категориите Инвеститор в обществото и Инвеститор в
знанието в годишните награди за отговорен бизнес на Български форум на бизнес лидерите
Дата: 15.03.2023 13:38
Медия: С кафето

Заглавие: Апелативна прокуратура – Пловдив: Окръжна прокуратура–Пазарджик привлече шестима обвиняеми
за участие в организирана престъпна група за продажба на реплики на маркови стоки и пране на пари
Дата: 15.03.2023 13:25
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Зам.-министър Колева: Бизнесът печели, когато използва по-малко ресурси и намалява отпадъците
Дата: 15.03.2023 12:58
Медия: 24 Часа

Заглавие: Печалбите на Е.ОН за миналата година са надминали очакванията
Дата: 15.03.2023 12:57
Медия: Утро Русе

Заглавие: Мощна "бронирана" инвестиция започна в Бургас /Видео и снимки/
Дата: 15.03.2023 13:38
Медия: Uniconbg.com

Заглавие: Гражданите в ЕС ще могат да сключват договори за фиксирани цени на тока
Дата: 15.03.2023 13:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Пореден срив на акциите на Credit Suisse поднови напрежението в банковия сектор

https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BB%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%B9-%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE-5/202990/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/424049-apelativna-prokuratura-plovdiv-okrazhna-prokuratura-pazardzhik-privleche-shes
https://www.24chasa.bg/biznes/article/13997599
https://utroruse.com/article/941208/
https://uniconbg.com/post/79547-moshtna-quot-broniranaquot-investicia-zapochna-v-burgas-video-i-snimki-.html
https://bgvest.eu/894813/
https://www.skandal.bg/news/16788805381077/poreden-sriv-na-aktsiite-na-credit-suisse-podnovi-naprezhenieto-v-bankoviya-sektor


Европейските банкови акции подновиха спада си по време на търговията в сряда след затишието ден по-рано, тъй
като инвеститорите продължават да преценяват последиците за сектора от колапса на Silicon Valley Bank преди
срещата на Европейската централна банка в четвъртък, както и продължаващите разпродажби на акции на Credit
Suisse. Цената на акциите на голямата швейцарска банка се сриват с над 20% к... 

Много хранителни продукти в България са твърде скъпи - някои цени са по-високи, отколкото в богати страни като
Германия. Има ли решение? Има ли инструменти, които биха могли да смъкнат цените на храните в
България?Снимка: Max/Zoonar/picture allianceНа фона на откровени безумия като борбата срещу "джендърството"
или за (полу)президентска република, в предизборната кампания навлезе тема, която изгле... 

Фалитът на банки зад океана бе очакван и неизбежен. Предходната криза – 2007-2009г. – бе заметена под
килима с много напечатани пари и нулеви (дори отрицателни) лихви, които да стимулират задлъжняването и
харчлъка. Това написа в личния си профил във Фейсбук икономическият и политически анализатор Кузман Илиев.
Вижте останалата част от ключови анализ на експерта: На финансов жаргон: балансите на ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Проблемът с липсата на работна ръка за строителния бранш може да се задълбочи, защото все повече турски
дюлгери у нас потеглят за родината. От няколко седмици те масово се завръщат, за да помагат в районите,
пострадали от катастрофалните земетресения. Възстановяването на пострадалите сгради и строежът на нови
вместо напълно рухналите в Турция може да създаде и недостиг на строителни материали. "М... 

Основателят на Zara разкрива трикове, които са му помогнали да успееМакар че всички знаем модните марки
Zara, Bershka и Massimo Dutti, може би не всеки знае кой стои зад тези успешни брандове. Това е Амансио Ортега,
испански предприемач. Основател е и бивш президент индустриалната група Inditex, от която Ортега притежава
около 60%. Тази група компании има над 7000 магазина в 90 страни, с повече от... 

Американо-хърватският бизнесмен Дарко Мат Сертич, инвестира в хотел, за да могат служителите от компаниите
му в Хърватия да почиват безплатнАмерикано-хърватският бизнесмен Дарко Мат Сертич, инвестира в хотел, за да
могат служителите от компаниите му в Хърватия да почиват безплатно. Сертич купува хотел Ablana в малкото
крайбрежно селище Ябланац преди две години с единствената цел да осигури място з... 

Дата: 15.03.2023 13:42
Медия: Скандал

Заглавие: Може ли храната в България да стане по-евтина?
Дата: 15.03.2023 13:50
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Кузман Илиев каза страшната истина защо банките фалират и какво ни чака нас!
Дата: 15.03.2023 14:00
Медия: 7 Дни София

Заглавие: Глад за строители, турските дюлгери се връщат в родината
Дата: 15.03.2023 12:49
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Милиардерът Амансио Ортега казва как да бъдем успешни
Дата: 15.03.2023 11:20
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Хърватски бизнесмен купи хотел на служителите си
Дата: 15.03.2023 08:31
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Започва кампанията "ДА РАБОТИШ (E) ЯКО!"

https://www.dw.com/bg/moze-li-hranata-v-blgaria-da-stane-poevtina/a-64989876
https://7dnisofia.bg/archives/203174
https://novini.vratsa.eu/bg/glad-za-stroiteli-turskite-dyulgeri-se-vrashtat-v-rodinata/
https://businessnovinite.bg/finansi/miliarderat-amansio-ortega-kazva-kak-da-badem-uspeshni.html
https://dbr.bg/4133
https://podtepeto.com/bulgaria/zapochva-kampaniyata-da-rabotish-e-yako/


Национална информационна кампания "ДА РАБОТИШ (Е) ЯКО!" започват от Агенцията по заетостта, а целта е да
се мотивират неактивните икономически лица да се включат в пазара на труда, съобщиха от агенцията.
Кампанията е част от проект "Започвам работа" – Компонент 1 "Активиране", финансиран по Програма "Развитие
на човешките ресурси" 2021-2027 г., съобщава БТА. Предвиждат се срещи в цялата страна. Ек... 

Днес Столична община и "Столичен електротранспорт" ЕАД представиха първите доставени от общо 29 нови
нископодови трамвая, които ще се движат по линии №№ 4, 5 и 18 на Столичния градски транспорт. Събитието бе
открито от г-жа Йорданка Фандъкова, кмет на гр. София, която представи новите нископодови мотриси. С тях
общият брой на нови трамваи, които обслужват столицата, става 67, което е повече от пол... 

Българска IT компания SiteGround, която е един от лидерите в хостинг индустрията в световен мащаб премина
успешно сертификация за най-добър работодател в България за 2022 г. от ARS Bulgaria, която провеждат
проучването с ексклузивното партньорство на глобалната компания Kincentric. Kincentric e организация с над 50
години опит в проучването на ангажираността на служителите. Това е четвъртата серти... 

Коя е най-презряната професия в България? Сервитьор, таксиметров шофьор, чистач? Не. Медицинска сестра е.
Това не е работа, с която да се хванеш от днес за утре, докато учиш нещо друго, за някой лев през лятото или
защото не ти достига квалификация за нещо по-добре платено и престижно. За да работиш като медицинска
сестра или акушерка, или както се наричат официално - специалисти по здравни грижи,... 

Министърът на образованието и науката проф. Сашо Пенов награди победителите в категория "Инвеститор в
знанието" на церемонията по представянето на Годишните награди за отговорен бизнес 2022. "За да имаме една
справедлива, модерна, добре уредена и развита държава с работеща икономика е необходима критична маса
образовани, знаещи и умеещи граждани" - каза пред присъстващите министърът на образование... 

Русия заяви днес, че улеснява издаването на разрешения за пребиваване на чужди ай ти специалисти, желаещи
да работят в тази страна. Мярката е част от усилията на руските власти да се справят с недостига на такива
висококвалифицирани кадри, след като мнозина от местните специалисти отпътуваха от Русия във връзка с
войната в Украйна, предаде Франс прес. Ай ти специалисти, работещи в акредитирана ком... 

Дата: 15.03.2023 13:21
Медия: Под тепето

Заглавие: Представиха новите нископодови трамваи по линии № 4, 5 и 18
Дата: 15.03.2023 11:37
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: SiteGround получи сертификат по международна методология за най-добър работодател в България
Дата: 15.03.2023 11:05
Медия: Мениджър

Заглавие: Най-презряната професия в България
Дата: 15.03.2023 07:30
Медия: Webcafe

Заглавие: ПРОФ. ПЕНОВ НАГРАДИ ИНВЕСТИТОРИ В ЗНАНИЕТО
Дата: 15.03.2023 13:12
Медия: Министерство на образованието и науката

Заглавие: Поради недостиг на кадри в ай ти сектора Русия улеснява издаването на разрешения за пребиваване
в страната
Дата: 15.03.2023 12:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Япония планира най-голямото увеличение на заплатите от десетилетия
Дата: 15.03.2023 12:50
Медия: Мениджър

https://www.abcnews.bg/bg/news/16788730705972/predstaviha-novite-niskopodovi-tramvai-po-linii-4-5-i-18
https://manager.bg/job-%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B6%D1%8A%D1%80/siteground-poluchi-sertifikat-po-mezdunarodna-metodologia-za-nai-dobar-rabotodatel-v-balgaria
https://webcafe.bg/caffeine/nay-prezryanata-profesiya-v-balgariya.html
https://www.mon.bg/bg/news/5237
https://www.bta.bg/bg/news/world/423964-poradi-nedostig-na-kadri-v-ay-ti-sektora-rusiya-ulesnyava-izdavaneto-na-razreshe
https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/aponia-planira-nai-golamoto-uvelichenie-na-zaplatite-ot-desetiletia


Водещи японски компании са предложили днес най-голямото увеличение на заплатите от четвърт век. Резултатът
от годишните трудови преговори показва, че поне към настоящия момент те се вслушват в призива на премиера
Фумио Кишида за по-високи заплати за противодействие на инфлацията, предаде Ройтерс, цитирана от БТА.
Заплатите в Япония са пострадали от годините на забавяне на растежа в третата по гол... 

През последните седмици рязко се увеличи броят на продуктите, които са с намалени цениМаслото, млякото и
кашкавалът, които в момента масово се предлагат на промоция, са на справедливи цени. Това коментираха
експерти пред "Телеграф". През последните седмици рязко се увеличи броят на продуктите, които са с намалени
цени. Например в момента се предлага масло за 4-5 лева за опаковка от 250 грама, коет... 

Еспериментална, изследователска лаборатория по невротехнологии ще бъде създадена в Института по
информационни и комуникационни технологии (ИИКТ) на Българската академия на науките (БАН), която ще е по
финансирания от програмата "Хоризонт Европа" проект "VIBraTE". Това каза доц. Димитър Проданов, който изнесе
днес академична лекция на тема "Перспективи на невротехнологиите" в Големия салон на БАН.Д... 

Предварително попълнените декларации за облагане на доходите на физически лица вече са достъпни в Портала
за е-услуги на НАП. Потребителите, които имат персонален идентификационен код (ПИК) или квалифициран
електронен подпис (КЕП), могат да се възползват от автоматично въведената информация за получени от тях
доходи от трудови правоотношения, граждански договори (хонорари), от наем и други доходи,... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Американският телевизионен канал CBS показа видео, в което се симулира възможен сценарий на "сблъсък"
между американски дрон и руски самолет над Черно море, пише Труд бг. Руски изтребител удари перката на
американски разузнавателен дрон в международното въздушно пространство, принуждавайки го да се разбие в
Черно море, съобщи Пентагонът. Президентът Байдън е бил информиран и руският посланик е бил... 

НАТО има нужда от Украйна. Това каза Илиян Василев, бивш посланик на България в Москва, сега политически и
енергиен анализатор в аудиокаста "Това е България" на Радио "Фокус"."Казвам го с пълното разбиране на
ситуацията, защото ако сдържането или опитомяването, укротяването на опърничава Русия на Путин, ако загуби
Украйна, стойността на това опитомяване ще трябва да прехвърли всичката тежест върху... 

Заглавие: Рязко спадане на цените: Маслото, млякото и кашкавалът поевтиняха
Дата: 14.03.2023 21:32
Медия: МИГNews

Заглавие: Изследователска лаборатория по невротехнологии ще бъде създадена в Института по
информационни и комуникационни технологии на БАН
Дата: 15.03.2023 13:17
Медия: Утро Русе

Заглавие: НАП пусна предварително попълнените данъчни декларации
Дата: 15.03.2023 13:27
Медия: Грамофона

Заглавие: US канал показа как Су-27 е свалил американския дрон над Черно море
Дата: 15.03.2023 13:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Илиян Василев: НАТО има нужда от Украйна
Дата: 15.03.2023 12:39
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Сенатор в САЩ предлага да свалят изтребители на РФ в отговор на инцидента с американския дрон
/ВИДЕО/
Дата: 15.03.2023 12:29

https://mignews.info/ryazko-spadane-na-tsenite-masloto-mlyakoto-i-kashkavalat-poevtinyaha/
https://utroruse.com/article/941241/
https://www.gramofona.com/business-jug/nap-pusna-predvaritelno-popalnenite-danachni-deklaracii-1678879786
https://bgvest.eu/894795/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/mejdunarodni/Iliyan-Vasilev-NATO-ima-nuzhda-ot-Ukraina-1600292
https://pan.bg/view_article-49-566301-senator-v-sasht-predlaga-da-svalyat-iztrebiteli-na-rf-v-otgovor-na-incidenta-s.html


pan.bg В отговор на инцидента с американския дрон MQ-9 Reaper, за който САЩ обвиняват Русия, че се е разбил
над Черно море, сенаторът от Южна Каролина Линдзи Греъм предложи Вашингтон да сваля всеки руски военен
самолет, който се приближава до американски обекти над международни води. Говорейки пред водещия на Fox
News Шон Ханити, Греъм каза, че САЩ трябва да потърсят отговорност от Русия и да бъда... 

Военновъздушните сили на Украйна подкрепиха разполагането на американски разузнавателни безпилотни
самолетиAмериканският дрон "Ем Кю 9 Рийпър" (MQ9-Reaper), който беше свален над Черно море, е излетял от
Румъния, съобщава телевизия Диджи24, като се позовава на изявление на американски военен представител за
"Ню Йорк Таймс", предаде БТА. Дронът е излетял вчера сутринта от Румъния за разузнавателна ... 

Медицински университет – Плевен стана пълноправен член на Българския клъстер за дигитални решения и
иновации в здравеопазването. ...Медицински университет – Плевен стана пълноправен член на Българския
клъстер за дигитални решения и иновации в здравеопазването. Присъединяването на висшето училище към
общността от компании и организации на Сдружението е продиктувано от убеждението, че общите усилия ... 

Окръжна прокуратура–Пазарджик привлече като обвиняеми А.Е., на 43 г., Е.Е., на 41 г., 42-годишната Л.А., 40-
годишната А.Л., М.Г., на 33 г., и А.Д., на 63 г., за участие в организирана престъпна група, създадена с користна цел
и да върши престъпления против интелектуалната собственост и пране на пари – престъпление по чл. 321 от
Наказателния кодекс.На 14 март 2023 г. на територията на област София ... 

Задачите на задачите е как да спрем прогресивното обедняване на хората. Някои са доказали че не знаят как, но
докато бяхме в управлението, ДПС е показа как – чрез инвестиции. Това заяви председателят на ДПС Мустафа
Карадайъ на предизборна среща във Варна, в която участваха още евродепутатът Искра Михайлова, експертът по
социална политика д-р Хасан Адемов и водачът на листата Филиз Хюсменова. Обедн... 

Скандал след скандал за милиарди, вложени в строителството на пътя, тресат държаватаКражба на асфалт. Лошо
качество. Постоянни ремонти. Финансови злоупотреби.През последните години дебатите около магистрала
"Хемус" не стихват, а обвиненията за злоупотреба с финансови средства стават все повече и повече.Има арести,
има обвинения, документи, доказателства и какво ли още не, но... магистрала от София... 

Медия: Pan.bg

Заглавие: Стана ясно откъде е излетял сваленият американски дрон. Украйна: "Черно море не е руско"
Дата: 15.03.2023 11:41
Медия: Факти

Заглавие: Му-Плевен e пълноправен член на Българския клъстер за дигитални решения и иновации в
здравеопазването
Дата: 14.03.2023 20:39
Медия: Дарик

Заглавие: Реплики на маркови стоки от Турция се озоваха у нас
Дата: 15.03.2023 13:17
Медия: Фокус

Заглавие: Мустафа Карадайъ във Варна: Само инвестиции ще спрат прогресивното обедняване. Докато беше в
управлението, ДПС показа как
Дата: 15.03.2023 13:09
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Близо половин век след първата копка малкото готови участъци на магистрала "Хемус" се разпадат
Дата: 15.03.2023 13:00
Медия: BG voice

Заглавие: Цените на някои храни тръгнаха надолу!
Дата: 14.03.2023 20:06
Медия: Подбалкански новинар

https://fakti.bg/world/763854-stana-asno-otkade-e-izletal-svaleniat-amerikanski-dron-ukraina-cherno-more-ne-e-rusko
https://darik.bg/mu-pleven-stana-palnopraven-chlen-na-balgarskia-klaster-za-digitalni-reshenia-i-inovacii-v-zdraveopazvaneto
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Repliki-na-markovi-stoki-ot-Turciya-se-ozovaha-u-nas-1600388
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/424033-mustafa-karadaya-vav-varna-samo-investitsii-shte-sprat-progresivnoto-obednyavan
https://bgvoice.com/blizo-polovin-vek-sled-purvata-kopka-malkoto-gotovi-uchastuci-na-magistrala-hemus-se-razpadat
https://www.pbnovini.com/balgariya/2023/tsenite-na-nyakoi-hrani-tragnaha-nadolu/


Маслото, млякото и кашкавалът, които в момента масово се предлагат на промоция, са на справедливи цени. Това
коментираха експерти пред "Телеграф". През последните седмици рязко се увеличи броят на продуктите, които са
с намалени цени. Например в момента се предлага масло за 4-5 лева за опаковка от 250 грама, което е нормално
предвид стойността им на едро. Преди намалението то се продаваше за 6-8 л... 

Министърът на образованието и науката проф. Сашо Пенов награди победителите в категория "Инвеститор в
знанието" на церемонията по представянето на Годишните награди за отговорен бизнес 2022. "За да имаме една
справедлива, модерна, добре уредена и развита държава с работеща икономика е необходима критична маса
образовани, знаещи и умеещи граждани" - каза пред присъстващите министърът на образование... 

Цената на килограм сирене в търговските обекти на "Ел Би Булгарикум" от днес е 12,90 лева, а тази на кашкавала
– 15,90 лева съобщава БТА, позовавайки се на изказване на изпълнителният директор на "Ел Би Булгарикум"
Владимир Русев. "През последните седмици проведохме серия от срещи с български производители и вече имаме
нови договори за доставка, които ще позволят намаление на цените и запазване на... 

Баварското председателство в България към Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК)
започна набирането на кандидатури за годишната награда за принос в развитието на икономическите отношения
между България и Бавария, съобщиха от ГБИТК. 

Заглавие: Проф. Пенов награди инвеститори в знанието
Дата: 15.03.2023 13:15
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Държавната "ЕБ Булгарикум" свли още цените на млечните продукти
Дата: 15.03.2023 13:05
Медия: Нива БГ

Заглавие: Стартира набирането на кандидатури за Наградата на Баварското представителство в България
Дата: 15.03.2023 11:41
Медия: Industry Info

https://www.abcnews.bg/bg/news/16788789005076/prof-penov-nagradi-investitori-v-znanieto
https://nivabg.com/darzhavnata-eb-bulgarikum-svli-oshte-tsenite-na-mlechnite-produkti/
https://industryinfo.bg/article/31062-startira-nabiraneto-na-kandidaturi-za-nagradata-na-bavarskoto-predstavitelstvo-v-balgariia
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